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SCHRIFTELIJKE VRAAG ex artikel 40 van het RvO 
 
Vraag van de VVD-fractie 
 
 
Datum:  18 april 2016  
 

 
Nr.:       
 

 
Aan de voorzitter van de raad. 
 

 
Steller vragen: J.B. Hofsteenge namens de VVD fractie 
 

 
Onderwerp :  cliëntenstop Bezinn 
 

 
Vragen:  
 
Inleiding 
De VVD ontving de volgende informatie: 

Kinderen die extra zorg nodig hebben kunnen na een zorgvuldige afweging een indicatie krijgen van 

onze sociale teams voor een zorgboerderij. 

Om te voorkomen dat de gemeente met veel kleine ondernemers een contract moet sluiten is in 

Drenthe besloten de plaatsing en betaling te laten verlopen via Bezinn. (Boer en Zorg in Noord 

Nederland) 

Bezinn heeft al sinds mei 2015 een cliëntenstop omdat er geen geld meer is. 

 

Een alternatief kan zijn om kinderen te plaatsen met een pgb of dat de gemeente toch individuele 

contracten afsluit. 

 

Vragen: 

1) Klopt deze informatie? 

2) Zo ja, hoe kan het dat er geen geld meer is voor deze zorg? 

3) Zo ja, wat gebeurt er met de kinderen met een indicatie? 

4) Over hoeveel kinderen hebben we het in Borger-Odoorn? 

http://www.vvdborgerodoorn.nl/
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5) Wat is de rol van de sociale teams na het geven van een indicatie?  

6) Maakt de gemeente gebruik van de alternatieven? En zo nee, waarom niet? 

7) Als onze informatie klopt, waarom zijn wij als raad dan niet geïnformeerd? 

 
 
Toelichting:  
      
 

 
Antwoord van het College: 
 
Vraag 1. 1) Klopt deze informatie?  
[Antwoord] Ja, deze informatie klopt.  
 
Vraag 2. 2) Zo ja, hoe kan het dat er geen geld meer is voor deze zorg? 
[Antwoord] Er is geen geld meer omdat het budget van 2015 was overschreden. Die 
overschrijding was mede het gevolg van een groter aantal kinderen in zorg op 1 januari 2015. Bij 
het afsluiten van de contracten voor de inkoop van zorg was rekening gehouden met 72 kinderen 
die zorg kregen van zorgboerderijen van BEZINN. Op 1 januari 2015 bleken dat er 104 te zijn. 
Verder werd duidelijk dat er een grotere toestroom was van kinderen naar zorgboerderijen. Het 
ging hierbij om ongeveer 20 kinderen. Omdat het niet lukte tot overeenstemming te komen, 
besloten BEZINN en de Jeugdhulpregio de kwestie voor te leggen aan de Transitieautoriteit 
Jeugd. 
 
De afrekening over 2015 gebeurt op basis van het voorstel dat de regio aan BEZINN deed in 
november vorig jaar. Dat betekent dat de regio de budgetoverschrijding betaalt die wordt 
veroorzaakt door de kinderen die op 1 januari 2015 al zorg kregen. De budgetoverschrijding die 
wordt veroorzaakt door de kinderen die vanaf 1 januari 2015 in zorg zijn genomen komt voor de 
helft voor rekening van de regio en voor de andere helft voor rekening van BEZINN zelf. 
Voor beide partijen gaat het dan om een bedrag van € 170.000,-. 
 

Vraag 3. 3) Zo ja, wat gebeurt er met de kinderen met een indicatie? 
[Antwoord] De kinderen die nu zorg krijgen van een zorgboerderij van BEZINN kunnen hun 
traject gewoon afmaken.  
 
Vraag 4. 4) Over hoeveel kinderen hebben we het in Borger-Odoorn?  
[Antwoord] Er zijn tien kinderen uit Borger-Odoorn via BEZINN in zorg.  

 

Vraag 5. 5) Wat is de rol van de sociale teams na het geven van een indicatie? 
[Antwoord] Na het afgeven van een indicatie houdt het sociaal team haar rol als regisseur.  
 
Vraag 6. 6) Maakt de gemeente gebruik van de alternatieven? En zo nee, waarom niet? 
[Antwoord] De mogelijkheid van een PGB was er al; en deze wordt ook gebruikt. De gemeente 
sluit geen individuele contracten af met betrekking tot jeugdhulp, omdat de middelen hiervoor al 
in provinciaal verband zijn verdeeld. Voor de kinderen die nu op de wachtlijst van BEZINN 
staan, zoekt de jeugdhulpregio een oplossing. Het is de bedoeling hen te plaatsen bij een andere 
zorgboerderij of passende zorginstelling. BEZINN stelt hiervoor de gegevens van deze kinderen 
beschikbaar aan de Jeugdhulpregio. De andere boerderijen en instellingen hebben voldoende 
capaciteit om deze kinderen op te vangen.  
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Pas als duidelijk is dat BEZINN in 2016 binnen het afgesproken budget van € 702.000,- blijft, 
kan BEZINN eventueel nieuwe kinderen in zorg nemen. 

 

Vraag 7. 7) Als onze informatie klopt, waarom zijn wij als raad dan niet geïnformeerd? 
[Antwoord] In december is de raad naar aanleiding van een vraag van D66 geïnformeerd over de 
situatie rond BEZINN. In maart zijn de afspraken tussen de jeugdhulpregio en BEZINN, onder 
leiding van de Transitie Autoriteit Jeugd (TAJ), geaccordeerd.  
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